

# **NOUVEL HAY MAGAZINE**

---

## **SANS FRONTIÈRES**

## **Paros : Service et visites : candidatez dès maintenant**

Join us For Our 10 th Year of SERVICE Armenia Applications Available Now Since 2013, The Paros Foundation's SERVICE Armenia program has taken young people ages 17 to 22 to Armenia for a service and tour program. This marks our 10 th official year and we are excited to welcome you to join us! The Paros Foundation's SERVICE Armenia program provides a space for youth from around the world to experience Armenia in extraordinary ways. With a focus on service, this trip provides participants with a deeper connection to Armenia. This summer the trip will take place from June 24th-July 15 th with similar programming as past years. Participant fees are \$2,250 per person including a \$400 charitable contribution, not including airfare. "I had such an amazing time I absolutely cannot wait to come back to Armenia, it was a life changing experience! I really loved the projects we did and the work days we had," said Sanah Syed, SERVICE Armenia 2021 participant. Applications are now available on The Paros Foundation's website for SERVICE Armenia 2023 at [www.parosfoundation.org](http://www.parosfoundation.org). The program includes tours to historic, religious and cultural sites in Armenia, English speaking staff and guides, safe and well-located accommodations and transportation combined with interesting cultural and educational activities that will ensure all will have an engaging and memorable experience. Participants need not be of Armenian descent; the program is open to everyone. Knowledge of the Armenian language is not required. Join us and create a lifetime of great memories and friends. The deadline to submit the completed application is March 24, 2023. Applicants are encouraged to apply early. Contact Peter Abajian at (310) 400-9061 for more information. ### Photo 1: SERVICE Armenia 2022 group at Sevanavank. Photo 2: SERVICE Armenia

Rejoignez-nous pour notre 10ème année de SERVICE Arménie Applications disponibles maintenant Depuis 2013, le programme SERVICE Armenia de la Fondation Paros a pris des jeunes personnes âgées de 17 à 22 ans en Arménie pour un service et un programme de visites. Ceci marque notre 10e année officielle et nous sommes ravis de vous accueillir parmi nous! Le programme SERVICE Armenia de la Fondation Paros offre un espace aux jeunes de dans le monde entier pour découvrir l'Arménie de manière extraordinaire. Avec une attention particulière sur service, ce voyage offre aux participants une connexion plus profonde avec l'Arménie. Ce été, le voyage aura lieu du 24 juin au 15 juillet avec une programmation similaire à celle années passées. Les frais de participation s'élèvent à 2 250 \$ par personne, y compris un don de bienfaisance de 400 \$ contribution, hors billet d'avion. "J'ai passé **un moment tellement incroyable que j'ai absolument hâte de revenir en Arménie, c'était une expérience** qui change la vie! J'ai vraiment adoré les projets que nous avons réalisés et les journées de travail que nous avons avait », a déclaré Sanah Syed, participant à SERVICE Armenia 2021. Les candidatures sont maintenant disponibles sur le site Web de la Fondation Paros pour SERVICE Arménie 2023 sur [www.parosfoundation.org](http://www.parosfoundation.org). Le programme comprend des visites de lieux historiques, sites religieux et culturels en Arménie, personnel et guides anglophones, sécurité et hébergement et transport bien situés combinés à des activités culturelles intéressantes et des activités éducatives qui garantiront à tous une expérience engageante et mémorable expérience. Les participants n'ont pas besoin d'être d'origine arménienne ; le programme est ouvert aux tout le monde. La connaissance de la langue arménienne n'est pas requise. Rejoignez-nous et créez un toute une vie de bons souvenirs et d'amis. La date limite pour soumettre le dossier rempli la candidature est le 24 mars 2023. Les candidats sont encouragés à postuler tôt. Contact Peter Abajian au (310) 400-9061 pour plus d'informations. ### Photo 1 : Groupe SERVICE Armenia 2022 à Sevanavank. Photo 2 : SERVICE Arménie